
 

 

Аннотация 

 

 

Данный дипломный проект состоит из введения, трех разделов, заключения 

и библиографии. Содержание работы изложено на 60 страницах, 

иллюстрировано 18 листингами и 22 рисунками. 

Целью дипломного проекта является разработка пакета плагинов обработки 

звука для студии звукозаписи. 

В дипломном проекте рассмотрены следующие вопросы: обоснование 

выбора темы дипломного проекта, анализ проблемной области, определение 

основных требований к решению, сравнение и анализ готовых решений, 

обоснование выбора программных продуктов, разработка прототипа продукта. 

Итогом выполнения дипломного проекта (работы) стал разработанный 

пакет плагинов обработки звука для студии звукозаписи. 

 

 

The summary 

 

 

This graduation project consists of an introduction, three sections, and a 

conclusion and a bibliography. The content of the work is presented on 60 pages, 

illustrated with 18 listings and 22 drawings. 

The purpose of the graduation project is to develop a package of audio processing 

plug-ins for a recording studio. 

The following issues are considered in the graduation project: justification of the 

choice of the topic of the graduation project, analysis of the problem area, definition of 

the main requirements for the solution, comparison and analysis of ready-made 

solutions, justification of the choice of software products, development of a prototype 

product. 

The result of the graduation project was the developed package of audio 

processing plug-ins for the recording studio. 


